

που θέλει ο μικρο-μεσαίος αγροτοκτηνοτρόφος: Πλήρη ασφάλιση και όχι μερική της φυτικής και αγροτικής παραγωγής και του αγροτικού κεφαλαίου με αποκλειστικά δημόσιο ΕΛΓΑ», *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 1-9-2010.

«Κάλεσμα στους αγροτοκτηνοτρόφους και το λαό της Ηπείρου να παλέψουν ενάντια στην ιδιωτικοποίηση [...] για τις σύγχρονες ανάγκες τους, διεκδικώντας έναν άλλο δρόμο ανάπτυξης κόντρα στα μονοπώλια, για μια φιλοαγροτική πολιτική με κοινωνικοποιημένες καθετοποιημένες κρατικές επιχειρήσεις ...», *ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ* (ηλ. έκδ.), 13-7-2010.

«Οι αγροτοκτηνοτρόφοι βλέπουν τα παιδιά τους να εγκαταλείπουν τα χωριά και την τσέπη τους να αδειάζει συνεχώς», *ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ* (ηλ. έκδ.), 5-4-1998.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: αγροκτηνοτρόφος 454, αγροτοκτηνοτρόφο 99, αγροκτηνοτρόφοι 509, αγροτοκτηνοτρόφους 536 / και με ενωτικό]

αγροτοσυνδικαλιστικός, -ή, -ό

«Το αγροτοσυνδικαλιστικό κίνημα εμφανίζεται διχασμένο, σε μια χρονιά κατά την οποία η κρίση κορυφώνεται αλλά για τους ίδιους αποδείχθηκε αποδοτική, εκτός από τους “γαλάξιους” αγρότες της Βόρειας Ελλάδας», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 5-2-2011.

«Από την πλευρά του ο κυβερνητικός εκπρόσωπος Γ. Πεταλωτής επιχείρησε να μεταφέρει την προβληματική για τις αγροτικές κινητοποιήσεις από την ουσία των ενισχύσεων (οικονομικών και στοχευμένων θεσμικών) για την επιβίωση του τομέα στην “ανάγκη αναμόρφωσης και εκσυγχρονισμού του αγροτοσυνδικαλιστικού κινήματος”, ανακοινώνοντας ότι η κυβέρνηση προωθεί νέα νομοθετική ρύθμιση για την αλλαγή του θεσμικού πλαισίου για την ενοποίηση και ανασυγκρότηση του αγροτοσυνδικαλιστικού κινήματος», *Η ΑΥΓΗ* (ηλ. έκδ.), 22-1-2010.

«Το Εθνικό Συμβούλιο συγκροτείται από την ΚΠΕ, την Κοινοβουλευτική Ομάδα, τους ευρωβουλευτές, [...] τα επιμελητήρια, τους μεγάλους επιστημονικούς συλλόγους, τον αγροτοσυνδικαλιστικό χώρο, τα μεγάλα κοινωνικά κινήματα (ανάπηροι, αθλητισμός, πολιτισμός κ.ο.κ.), εκπροσώπους της νεολαίας και τους γραμματείς των περιφερειακών επιτροπών», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 16-10-2007.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: αγροτοσυνδικαλιστικός 8, αγροτοσυνδικαλιστικό 452, αγροτοσυνδικαλιστική 309, αγροτοσυνδικαλιστικοί 27, αγροτοσυνδικαλιστικές 352]

αδειοδοτικός, -ή, -ό / αδειοδοτικό (ουσ.)

«Το Αδειοδοτικό σε συνδυασμό με τη φορολόγηση των υπηρεσιών κινητής τηλεφωνίας που ενισχύθηκε περαιτέρω το περασμένο καλοκαίρι, τις ρυθμιστικές πιέσεις, τον αμείωτο ανταγωνισμό στο επίπεδο των προ-

σφορών και την καθυστέρηση στις αποφάσεις για το ψηφιακό μέρισμα πιέζει ασφυκτικά έναν υγιή, ακόμη, κλάδο της οικονομίας, αιμοδότη των δημοσίων ...», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 25-12-2009.

«Όμως, οι επενδύσεις στις ΑΠΕ βραδυπορούν επικίνδυνα, η ΔΕΗ δείχνει να ολιγωρεί μπροστά στις απαιτήσεις των καιρών και ο διαθέσιμος χρόνος για ουσιαστικές αλλαγές στο ρυθμιστικό και αδειοδοτικό πλαίσιο του κλάδου πιέζεται από τις ευρωπαϊκές μας δεσμεύσεις για το 2020», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 1-11-2009.

«Τα ισχύοντα νομικά και οικονομικά καθεστώτα σε Γερμανία και Ισπανία, που παρουσιάστηκαν με λεπτομέρεια από προσκεκλημένους ομιλητές, (κ. R. της Investitionsbank από τη Γερμανία και του H. D. από την Gamesa Energia της Ισπανίας) είναι απόλυτα ξεκάθαρα σε ό,τι αφορά τα προσφερόμενα κίνητρα, τις πολύ συγκεκριμένες και περιορισμένες σε αριθμό αδειοδοτικές διαδικασίες, καθώς και τις ισχύουσες χωροταξικές ρυθμίσεις», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 27-2-2005.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: αδειοδοτικός 45, αδειοδοτικό 702, αδειοδοτική 830, αδειοδοτικοί 55, αδειοδοτικές 838]

αεροπυρόσβεση

«Τα ελικόπτερα του στρατού σβήνουν, ξανά, φωτιές (τίτλος). Το “Βήμα” πέταξε με τα ελικόπτερα του Στρατού που χρησιμοποιούνται στην αεροπυρόσβεση (υπότιτλος). Στόχος μας είναι να έχουμε όλα τα πληρώματα εκπαιδευμένα και διαθέσιμα για την αποστολή της αεροπυρόσβεσης, που είναι δύσκολη και επικίνδυνη, ειδικά στις μεγάλες πυρκαϊές με πολύ καπνό και δυνατούς ανέμους», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, (ηλ. έκδ.), 1-9-2011.

«... θέματα εθνικής και κοινωνικής ασφάλειας, δηλαδή αναχαιτίσεις τουρκικών αεροσκαφών, αεροδιακομιδές ασθενών, έρευνα και διάσωση και αεροπυροσβέσεις», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 26-4-2010.

«Αεροπυρόσβεση με leasing» (τίτλος), *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 17-5-2009, σελ. Α6.

«Ιπτάμενοι και προσωπικό εδάφους στη μάχη για την αεροπυρόσβεση με περιπολίες από αέρος για επιτήρηση των δασών, ειδικά τους καλοκαιρινούς μήνες», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 20-5-2003.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: αεροπυρόσβεση 721, αεροπυροσβέσεις 149 / και με ενωτικό]

αμεσοδημοκρατία

«Στους χώρους της πλατείας Συντάγματος που γεννιέται η αμεσοδημοκρατία, επιχειρήθηκε χθες να γεννηθεί ένα αντίστοιχο μοντέλο και για την οικονομία», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 7-6-2011.